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OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v februarju 2019 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva: ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
BERNARDA KUMP: 
1. Obiskovalci, ki prihajajo v Belokranjsko izročilo na vprašanje kako vidijo mesto Črnomelj 
odgovorijo, da mesto ni čisto. Kakšen je protokol čiščenja starega mestnega jedra Črnomelj? Kolikokrat 
na teden, mesec in leto se čisti in kako? Katere so javne površine in kaj je meja med javno in zasebno 
lastnino? Tudi površine izpod velikega mostu v Črnomlju niso vzdrževane, le-te v poletnem času niso 
pokošene, na njih se nabirajo smeti, ipd.  
 
ODGOVOR: Odgovor JP Komunala Črnomelj d.o.o. je razviden iz priloge št. 1. 
 
2. Posreduje skrb mame osnovnošolskih otrok: Otroci iz Gornje Pake, ob 5.30, v temi hodijo ob 
državni cesti, ki je brez pločnika in prehoda za pešce, na avtobusno postajališče Rožanec. Ogrožena je 
varnost otrok.  
 
ODGOVOR: S strani izvajalca prevozov šoloobveznih otrok smo prejeli odgovor, da vsa leta na vseh 
dovozih in razvozih vstopajo učenci na avtobusnem postajališču Gornja Paka, ki je na makadamskem 
počivališču. Izvajalec prevozov še pojasnjuje, da z njegove strani otroci niso dobili informacije, da na 
tem postajališču ne vstopajo. Ne more tudi dati pojasnila zakaj otroci samovoljno čakajo na drugem 
postajališču (postajališče Rožanec).  
 
Odgovor pripravila: Vladka Kostelec Peteh, OU. 
 
ANTON BRULA: 
1. Pobuda se nanaša na Industrijsko cono Otovec, ki je postala odlagališče gradbenih odpadkov in 
neuporabnih stranskih produktov pri nizkih gradnjah. Odlagališče se razteza v dolžini 300 metrov, na 
mestih je visoko tudi že 10 metrov. Zaradi dejanj, ki niso v skladu z OPPN, se je zgodila velika škoda 
okolju in občanom. Okolje je nepovratno oskrunjeno. Veliko je bilo opozarjanja, vendar zgodilo se ni nič. 
Predlaga, da se takoj ustavi dovoz omenjenih materialov, da se takoj vzpostavi odvodnjavanje meteorne 
vode na občinski cesti (cesta je stalno poplavljena), da strokovna služba izdela pisno poročilo o 
skladnosti stanja  s sprejetim OPPN za industrijsko cono, kateri na tem mestu predvideva 10 metrski 
zeleni pas ob cesti, sedaj pa je na rob asfalta postavljena skladovnica kamna. 
 
ODGOVOR: V gospodarski coni Otovec je bila lastnica zemljišč in objektov država. Po parcelaciji je na 
občino prenesla samo površine za ceste, posamezne lokacije pa je prodajala zainteresiranim 
investitorjem. Občina pri tem ni imela vpliva, je pa koordinirala pripravo občinskega podrobnega načrta 
OPPN za GC Otovec in o tem sprejela odlok (Uradni list RS, št. 1/2011). Občina sicer nima pristojnosti za 
preverjanje in nadzor nad izvajanjem gradbenih del (razen v varovalnem pasu občinskih cest) in 
ravnanjem z odpadki (razen komunalnimi), ti nalogi opravljata inšpekciji na Ministrstvu za okolje in 
prostor. Na spletni strani http://www.iop.gov.si/si/delovna_podrocja/ Inšpekcije za okolje in naravo ter 
Gradbene, stanovanjske in geodetske inšpekcije je objavljen obrazec za prijavo kršitev. Kar se tiče 
odvodnjavanja lokalne ceste LC pod GC Otovec smo kot upravljavci ceste posredovali pri izvajalcu 
KOGRAD d.o.o., ki je urejal brežino proti cesti. Zaradi slabih vremenskih razmer je bilo odvodnjavanje LC 
vsaj za silo urejeno  6. 2. 2019 tako, da voda več ne zastaja na cesti. Ob ugodnih vremenskih razmerah 
bo izvajalec moral dokončno urediti ponikalnico, v kolikor tega ne bo storil, bomo primer predali v 
reševanje po odloku o občinskih cestah pristojni MIR Bele krajine. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 

http://www.iop.gov.si/si/delovna_podrocja/


MATEJ BANOVEC: 
1. Zaščita vodnega vira Dobličica (izgradnja čistilne naprave in kanalizacijskega omrežja za vasi 
Dobliče, Grič, Jerneja vas, Blatnik in Jelševnik): Občina se je z uredbo o vodovarstvenem območju za 
vodna telesa vodonosnikov zavezala k zaščiti le teh, leta 2016. Celotno območje vodnega vira Dobličice 
je danes še vedno neurejeno kar se tiče odpadnih voda. 

 V kateri fazi je projekt izgradnje čistilne naprave s kanalizacijskim sistemom za omenjene vasi? 

 Ali so zagotovljena finančna sredstva za ta projekt in iz katerih virov? 

 Okvirni časovni načrt začetka in končanje projekta?  
 
Vir:http://www.lex-localis.info/files/677500c8-a622-4d66-bcbe-c248edc90423/636102211863230171_15.%20tocka.pdf 

 
ODGOVOR: Po Uredbi o vodovarstvenem območju za vodna telesa vodonosnikov za območje občin 
Črnomelj, Metlika in Semič (Uradni list RS, št. 53/2016) je občina Črnomelj preko JP Komunala Črnomelj 
že uredila zahtevano označitev vodovarstvenih območij vseh zajetij v občini. Dodatno smo zagotovili 
Celovito analizo tveganja za gradnjo malih komunalnih čistilnih naprav na vodovarstvenem območju 
vodnih virov v občini Črnomelj. Glede urejanja javnih kanalizacij in čistilnih naprav v posameznih 
aglomeracijah je po Uredbi o odvajanju in čiščenju komunalnih odpadnih voda (Uradni list RS, št. 
98/2015 in 76/2017) predvidena tovrstna gradnja samo v aglomeraciji Dobliče. Glede na to, da je v 
ožjem vodovarstvenem območju zajetja Dobličica večji del naselja Grič pri Dobličah, smo skupaj oddali 
projektiranje kanalizacije za Dobliče in za strnjeni del naselja Grič pri Dobličah, s čistilno napravo ob reki 
Dobličici. V to ČN bo možno priključiti tudi odplake iz dela naselja Blatnik in Jerneja vas, kot je to bilo 
predvideno v idejni rešitvi iz leta 2010. V osnutku proračuna občine za leto 2019 so predvidena sredstva 
za projektiranje in ureditev lastništev na tem projektu, za gradnjo še niso predvidena, prav tako ne za 
projektiranje kanalizacij v drugih naseljih.  Iz sredstev EU je možno sofinanciranje samo kanalizacijskih 
sistemov in čistilnih naprav nad 2.000 prebivalcev oz. PE – populacijskih enot, zato vir sofinanciranja še 
ni znan, upamo, da bomo finančno konstrukcijo projekta lahko sestavili do priprave proračuna za l. 
2020. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Iz občine Črnomelj se več kot 50 % delovno aktivnega prebivalstva vozi na delo izven matične 
občine. Med temi je celo 1887 delovno aktivnih, ki opravljamo delo izven Bele krajine (Novo mesto, 
Ljubljana, Kočevje, Brežice, Ivančna Gorica, itd). Del tega delovnega telesa predstavljajo tudi družine, ki 
puščajo otroke v vrtčevskem varstvu v Črnomlju. Črnomaljske enote so odprte največ do 16:00 ure in to 
predstavlja težavo družinam pri pravočasnem prevzemanju otrok iz enot še posebej tistim, ki se peljejo 
dnevno iz Bele krajine in se v popoldanskih urah vračajo z dela. Dajem pobudo, da se vsaj eni izmed 
enot uredi delovni čas do 17. ure in se s tem omogoči  normalno prevzemanje otrok v popoldanskem 
času tistim družinam, ki jih ta problematika teži. Ta problem ima občina Semič že urejen. Glede na to da 
občina subvencionira do polne cene vrtčevskega programa tudi otrokom, ki obiskujejo vrtce v drugi 
občini je smiselno, da občina nemudoma prične s postopki podaljšanja delovnikov ene izmed enot 
črnomaljskega vrtca Otona Župančiča.  
 
Vir: https://pxweb.stat.si/pxweb/Database/Obcine/Obcine.asp 

 
ODGOVOR: Pobuda je bila posredovana v proučitev v Vrtec Črnomelj. 
 
Odgovor pripravila: Vladka Kostelec Peteh, OU. 
 
NATAŠA HUDELJA: 
1. Letos se praznuje 100 let Viniške republike, zato predlaga, da se v proračunu občine predvidi 
določena finančna sredstva za podporo organizaciji navedenega dogodka.  
 
 
 

http://www.lex-localis.info/files/677500c8-a622-4d66-bcbe-c248edc90423/636102211863230171_15.%20tocka.pdf
https://pxweb.stat.si/pxweb/Database/Obcine/Obcine.asp


ODGOVOR: Za ta namen so predvidena sredstva v proračunu za leto 2019, na postavki »Pokroviteljstva 
občine«. Po sprejetju proračuna bo objavljen javni razpis za sofinanciranja aktivnosti, ki se izvajajo kot 
dogodki oziroma projekti, namenjeni širši javnosti, na katerih sodelujejo različni kulturni, športni, 
turistični in humanitarni akterji ter z njimi pospešujejo kulturne, športne, turistične in humanitarne 
programe ter promocijo občine. Razpis bo objavljen na spletni strani občine in nanj se bo lahko prijavil 
tudi organizator dogodka.  
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, v.d. direktorice OU. 
 
2. Naj se čim prej pripravi načrt kako se bo pristopilo k odstranjevanju odpadkov, ki so ostali za 
migranti.  
 
ODGOVOR: Odgovor JP Komunala Črnomelj d.o.o. je razviden iz priloge št. 1. 
 
MIRA RADOJČIČ: 
1. Predlaga, da se v proračun občine 2019 uvrsti dokončanje projekta JR Bojanci, ki je bil že 
predviden za realizacijo v 2017 in 2018. Vse strokovne zadeve so urejene, čaka se samo realizacija 
projekta.   
 
ODGOVOR: Za obnovo in dograditev javne razsvetljave v naselju Bojanci smo zagotovili projektno 
dokumentacijo, podpisane so tudi vse potrebne služnostne pogodbe. Investicija je ocenjena na okoli 
150.000 EUR. V osnutku proračuna občine za leto 2019 smo za vse ureditve javnih razsvetljav v občini 
lahko zagotovili največ 60.000 EUR. V letošnjem letu torej dograditev JR Bojanci ni predvidena, 
predvidevali smo manjše že prej dogovorjene dograditve v Gribljah, v Tribučah in morda še v kakšni ulici 
v mestu Črnomelj, ko se bo obnavljala druga infrastruktura. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
MOJCA ČEMAS STJEPANOVIČ: 
1. V decembru 2018 je bilo zagotovljeno, da bo v januarju 2019 predstavitev gradbeno tehničnih 
elementov za gradnjo 3. in 4. etape prvega dela državnega prostorskega načrta - 3. razvojne osi. Ali je 
bil na temu kaj premaknjeno, namreč po protokolu naj bi bilo do konec letošnjega leta pridobljeno 
gradbeno dovoljenje do Malin?  
 
ODGOVOR: Na večkratne dopise in urgence od ministrstva za infrastrukturo nismo prejeli odgovora 
glede potrditve in predstavitve elaborata gradbeno tehnične in prometne preveritve faznosti gradnje 3. 
razvojne osi na odseku NM Osredek – Maline. Na 11. sestanku odbora za spremljanje aktivnosti za 
izgradnjo 3. razvojne osi, ki je bil 15. 2. 2019 v Črnomlju pa smo dobili informacijo, da je 19. 1. 2019 
ministrica potrdila ta elaborat kakor tudi študijo izvedljivosti kar pomeni, da se vse do Malin gradi 
štiripasovna hitra cesta z dvema predoroma pod Gorjanci. Prav tako je že odločeno, da investicijo na 2. 
odseku od Malin do MMP Metlika in Črnomlja – jug vodi DARS d.d., kar bo pospešilo pripravo na  
gradnjo HC na naši strani Gorjancev ter omogočilo angažiranje dobrih 2,6 MIO EUR sredstev, ki so na 
nivoju regije JV Slovenija rezervirana za projektiranje na tem odseku. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Kako daleč so pogajanja za gradnjo vrtca v Loki?  
 
ODGOVOR: Javni razpis po konkurenčnem postopku s pogajanji glede izbire zasebnega partnerja za 
javno-zasebno partnerstvo za izvedbo projekta »Vrtec Loka« je v zaključni fazi. V objavo je bila 
posredovana odločitev o zavrnitvi vseh ponudb.  
 
Odgovor pripravila: Vladka Kostelec Peteh, OU. 
 



ZORAN ŠPEC: 
1. Podaja predlog KS Kanižarica, ki ga je svet KS na občino naslovil 7.2.2018: V naselju Blatnik 
poteka del asfaltne vaše poti, ki vodi do stanovanjskih hiš po zemljišču, na katerem ta pot ni vrisana. 
Približno četrtina poti poteka po občinskem zemljišču, ostali del pa po privatnem zemljišču. Leta 1975 se 
je prej pastirska pot po dogovoru lastnikov parcel in vaščanov obnovila. V soglasju lastnikov zemljišč se 
je vsak odpovedal dela svojega zemljišča za polovico širine poti tako, da pot poteka po mejni črti med 
sosednjimi parcelami. V letu 2009 se je pot ponovno obnovila po obstoječi trasi in položil se je tudi 
asfalt. Dela je vodil takratni predsednik KS Dobliče, g. Benc. Delo je potekalo nemoteno, saj ni nihče 
ničemur nasprotoval, pa tudi nobenih soglasij ni bilo potrebnih. S spremembo lastništva 2016, na 
parcelni št. 2095/1, k.o. Dobliče, je lastnik ugotovil, da pot poteka po njegovem zemljišču in ni vrisana. 
Lastnik prepoveduje dostop na parcelno število 2034. Spor je reševalo tudi sodišče in zadevo uredilo, 
vendar kljub temu prihaja do neljubih dogodkov. Po omenjeni poti vozi komunalno vozilo, krajevna 
skupnost pa izvaja zimsko pluženje. Obstoječa asfaltna pot naj se uradno umesti v urbani prostor. 
Kakšno je stališče občine glede na to, da so bila dela izvedena tudi z javnimi sredstvi?   
 
ODGOVOR: Dne 29. 3. 2018 je na tukajšnji občini potekal sestanek v zvezi z ureditvijo lastništva 
kategorizirane javne poti, ki poteka po parc. št. 1838/4, 2036/1, 2036/3 in 2036/2 k.o. Dobliče. Na 
sestanek so bili vabljeni vsi lastniki predmetnih zemljišč, ki so se sestanka, sami ali po pooblaščencu, 
tudi udeležili. Lastnikom zemljišč, kjer poteka pot, je bil predstavljen namen občine, da bi se uredilo 
lastništvo poti, tako da bi se izvedla geodetska odmera in bi se dotične dele zemljišč, kjer v naravi 
poteka pot, brezplačno preneslo v last občine. V zvezi s tem so bila lastnikom v podpis predložena 
soglasja, na podlagi katerih bi pričeli postopek prenosa lastninske pravice (najprej geodetsko odmero in 
nato sklenitev pogodbe o prenosu lastništva). Lastnikom je bilo predstavljeno tudi, da lastništva poti ni 
potrebno urediti zgolj zaradi poteka kategorizirane poti, temveč tudi zaradi nadaljnjega vzdrževanja poti 
ter izvajanja zimske službe. Kot so lastniki takrat povedali, naj bi pluženje tega dela poti izvajali sami. 
Nobeden izmed prisotnih se ni odločil za podpis soglasja in povedali so, da nihče od njih ni pripravljen 
na Občino Črnomelj prenesi lastništva delov zemljišč, kjer poteka pot. Kot so dejali, drug drugemu ne 
onemogočajo dostopa. Zaskrbljeni so bili, da je pobuda za ureditev lastništva prišla s strani določnega 
posameznika, čigar uporaba poti je zanje moteča (navajajo nenehno vožnjo s kamioni, obračanje, 
iztovarjanje…) in se bojijo, da bi v primeru, da pot postane last občine, takšnega prometa bilo še več. 
Kasneje, dne 21.5.2018, je med takratno županjo in lastnikom parc. št. 2034 k.o. Dobliče potekal 
sestanek, na katerem je lastnik predstavil svoj interes za vris poti, ki poteka do južnega dela njegovega 
zemljišča. Pojasnjeno mu je bilo, da se lastniki zemljišč, kjer poteka pot, z brezplačnim prenosom 
predmetnih zemljišč v last Občine Črnomelj niso strinjali, pobuda za nakup zemljišč pa jim ni bila 
podana, saj nakup zemljišč ni bil uvrščen v veljavni načrt pridobivanja nepremičnega premoženja. 
Stranki je bilo predlagano, da se poskuša še sama, oziroma preko pristojne krajevne skupnosti, 
pogovoriti z lastniki zemljišč, kjer poteka pot. Povratne informacije glede tega doslej nismo prejeli. V 
primeru, da se v nadaljevanju občina odloči za postopek razlastitve zemljišč, po katerih poteka 
predmetna pot, se ta lahko predlaga za kategorizirani del poti.    
 
Odgovor pripravil: Tanja Ramuta, OU. 
 
MARKO MRAVINEC: 
1. Izvajalci pluženja v KS Vinica, verjamem, da tudi drugod, se pri izvajanju zimske službe srečujejo 
z različnimi težavami. Nekateri občani tik ob cesti postavijo raznorazne betonske posode za rože, 
okrasne predmete, žive meje. Ko zapade sneg nekaterih od teh stvari ni mogoče videti, zato izvajalci 
pluženja kakšno stvar premaknejo oziroma jo prekrijejo s snegom.  Velikokrat se zgodi, da snega ni 
mogoče odstraniti drugam kakor v živo mejo. Še največji problem je pri drevesih, ko zapade večja 
količina snega. Veje nad cesto se upognejo in če želi izvajalec mimo, mora najprej veje odstraniti oz. 
odrezati. Posledično pride do negodovanja ali raznoraznih nepotrebnih ostrih besed. Zanima ga, na 
koga se lahko obrnejo v takšnih primerih in ali obstaja kakšen predpis ali zakon, ki to ureja? 
 
 



ODGOVOR: Glede pluženje in drugega rednega vzdrževanja cest pri nas velja Zakon o cestah, kakor tudi 
Odlok o občinskih cestah v občini Črnomelj (Uradni list RS, št. 76/2012). Kategorizacija občinskih cest je 
urejena s posebnih odlokom (Uradni list RS, št. 8(2016). V prvi vrsti lahko upravljavec ceste (krajevna 
skupnost za kategorizirane javne poti izven mesta) zahteva od lastnika odstranitev ovire, če pa to lastnik 
zemljišča oz. ovire ne stori, primer preda v reševanje pristojni inšpekciji. Za javne poti je pristojna 
Medobčinska inšpekcija in redarstvo Bele krajine.   
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Predlaga, da občina odkupi del parcel ter posrbi za vris, kjer poteka ena glavnih poti (pot št. 
555502) za dostop do gozdnih parcel v k.o. Nova Lipa in sicer *8, 51/3, 51/2 in 52.  
 
ODGOVOR: Po navedenih parc.št. poteka kategorizirana občinska pot, zato bi bilo za ta del, po 
predhodni geodetski odmeri, vsekakor smiselno in potrebno, da bi se prenesel v last občine. Upoštevaje 
prioritete glede urejanja tovrstnih zadev, zainteresiranosti lastnikov glede ureditve zadeve 
(pripravljenost za morebiten brezplačen prenos) ter razpoložljiva finančna sredstva v proračunu, bomo 
pristopili tudi k ureditvi predmetne zadeve.  
 
Odgovor pripravila: Slavica Novak Janžekovič, OU. 
 
3. Predlaga, da se postavijo še dodatni koši za smeti od križišča v Kanižarici do začetka obvoznice, 
ob obvoznici, kjer so pločniki ter ob Viniški cesti od Avtohiše Vrtin do križišča za Loko. Včasih je ob 
omenjeni cesti ogromno smeti in mogoče bo kdo, če bo kje kakšen koš bližje, odvrgel smeti v njega in ne 
na pločnik.  
 
ODGOVOR: Odgovor JP Komunala Črnomelj d.o.o. je razviden iz priloge št. 1. 
 
MAJA KOCJAN: 
1. V Tribučah imajo velik problem z internetom in optiko. Naj se zadeve preverijo.  
 
ODGOVOR: S problematiko smo seznanjeni. Informacije o možnostih in terminskem planu izvedbe 
investicije v izgradnjo optičnega omrežja še pridobivamo. Takoj, ko prejmemo konkretne podatke bomo 
obvestilo posredovali na krajevno skupnost.  
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU.  
 
2. Predlaga, da se izdela plan pridobivanja evropskih sredstev in državnih sredstev.  Najbrž se vsi 
strinjamo, da brez teh sredstev ne bo razvojnega preboja naše občine.  
 
ODGOVOR: Na občinski upravi zasledujemo cilj pridobivanja čim več evropskih in državnih sredstev. 
Redno spremljamo razpise in se nanje tudi prijavimo. V ta namen je pripravljen nabor projektov, kar je 
razvidno iz predloga proračuna 2019, načrta razvojnih programov 2019-2022.  Na spletni strani občine: 
http://www.crnomelj.si/doc/2019/19_Novice/Novinarska_-_SKUPNO_2019_februar.pdf , je objavljena 
tabela najpomembnejših projektov v letu 2019, iz katere so razvidni planirani viri financiranja.  
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, v.d. direktorice OU. 
 
3. Na obvoznici je premalo luči.  
 
ODGOVOR: Svetilke javne oz. cestne razsvetljave na obvoznici so postavljene skladno z recenzirano 
projektno dokumentacijo in imajo v sklopu investicije obvoznice tudi uporabno dovoljenje. Izven 
območja naselja Črnomelj, kot je to označeno s prometno signalizacijo na obvoznici, s cestno 
razsvetljavo upravlja Direkcija RS za infrastrukturo, v naseljih pa občina. Glede na to in upoštevaje 
priporočila o nivojih osvetljenosti lahko prihaja do razlike v osvetljenosti v in izven naselja ter v samih 

http://www.crnomelj.si/doc/2019/19_Novice/Novinarska_-_SKUPNO_2019_februar.pdf


(krožnih) križiščih. Glede dodatne svetilke v novem križišču na Ulici 21. Oktobra smo že v dogovoru s 
koncesionarjem vzdrževanja javne razsvetljave. Sicer pa prosimo, da konkretne predloge (z navedbo 
točne lokacije) za izboljšanje ali okvare na razsvetljavi sporočite na našo e-pošto: 
obcina.crnomelj@siol.net ali na prijavanapak@evi.si.   
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
ANDREJ FABJAN: 
1. Meseca maja 2018 se je na Otočcu devet slovenskih županov, županj od Grosupljega do Metlike 
sestalo s predstavnico Karlovačke županije, kjer so podpisali pismo o nameri o sodelovanju pri 
revitalizaciji čezmejne železniške infrastrukture od Ljubljane do Karlovca. 
Gre torej za čezmejni ekološki projekt sosednjih držav (Slovenija, Hrvaška), ki bi ga morala sofinancirati 
EU. Predlagam, da občina Črnomelj takoj začne z aktivnostmi do soudeleženih občin in do gospodarske 
zbornice Dolenjske in Bele krajine in da politika ter gospodarstvo od države skupaj zahtevata 
čimprejšnjo posodobitev železnice.  
 
ODGOVOR: S podpisom dogovora o sodelovanju na področju revitalizacije čezmejne železniške 
infrastrukture Ljubljana – Grosuplje – Trebnje – Novo mesto – Metlika – Karlovec – Zagreb je bilo med 
drugim dogovorjeno, da se ustanovi posebno koordinacijsko skupino, ki bo skrbela za operativno 
implementacijo tega dogovora, pri čemer vlogo koordinatorja na slovenski strani opravlja Mestna 
občina Novo mesto, na hrvaški pa Karlovška županija. Trenutno potekajo razgovori, da se za 
koordinacijo na slovenski strani pooblasti Razvojni center Novo mesto d.o.o..  
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, v.d. direktorice OU. 
 
2. Iz odgovora strokovne službe OU je razvidno, da vsebina pobude Civilne iniciative za ureditev 
parkiranja v mestnem jedru, ki je bila na občino poslana priporočeno 9.1.2015, strokovnim službam OU 
ni poznana. Poraja se vprašanje ali je bila pobuda civilne iniciative z več kot 400 podpisi sploh predana 
strokovnim službam oz. ali jo je sploh obravnavalo ožje vodstvo občine. Pobudo civilne iniciative z dne 
9.1.2015 zato osebno predaja županu.   
 
ODGOVOR: Glede na kompleksnost tematike bo odgovor podan na eni izmed naslednjih sej OS. 
 
RENATA BUTALA: 
1. Občina Črnomelj naj izdela okvirni pravilnik, po katerem se bodo dodeljevala občinska priznanja. 
V pravilnik naj uvede tudi kategorijo podeljevanja priznanj mladim, ki so dosegli visoke uvrstitve na 
mednarodni ravni. Obrazložitev: Ob branju gradiva pripravljenega za 3. sejo OS sva z Vesno Fabjan 
naleteli na več dilem glede podeljevanja občinskih priznanj oziroma razhajanj med opisanimi predlogi in 
zahtevami v pravilniku. Meniva, da bi bilo potrebno po več letih uporabe pogoje razpisa prevetriti, saj se 
v njih pojavljajo neustrezni pojmi, ki zmanjšujejo verodostojnost priznanj in razvrednotenje njihovega 
pomena. Pri preverjanju verodostojnosti predlogov občinskih priznanj s področja športa sva govorili z 
več nosilci športnih dejavnosti v občini, ki z nama delijo mnenje. Baje so večkrat opozorili pristojne na to 
in oddali osnutek predloga za vrednotenje športnih dosežkov občinskim službam. Potrebno bi bilo 
sprejeti sklep o položaju organizacij, ki so same po sebi npr. dobrodelnega značaja. Ali so zato te 
upravičene do priznanja? Če da, v katerem primeru? Pri podeljevanju priznanj pogrešava kategorijo 
namenjeno izključno mladim. V zadnjih letih je nekaj osnovno in srednješolcev poseglo po visokih 
priznanjih iz znanja na mednarodnih tekmovanjih. Te bi morala Občina še posebej pohvaliti, saj so 
nosilci razvoja v prihodnosti. Potrebno bi bilo vzpostaviti redno vez med šolami in Občino, da bi s 
skupnimi močmi za te učence/dijake priredili sprejem in jim v imenu lokalne skupnosti izrekli zahvalo. 
Mladim moramo dati vedeti, da cenimo tudi njihov prispevek k razvoju lokalnega okolja. 
 
ODGOVOR: Vsa priznanja se podeljujejo na osnovi veljavnih odlokov o Župančičevih priznanjih, o 
priznanjih Občine Črnomelj, o pohvalah in grajah pri urejanju in varovanju okolja in o športniku, 
športnici in športnem kolektivu leta Občine Črnomelj. Predlogi bodo preučeni v smislu možnosti 
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vključitve sprememb. Slednje bodo predložene v odločanje Občinskemu svetu. Glede uspešnih 
osnovnošolcev in srednješolcev naj povem, da je Občina Črnomelj v preteklosti ob koncu leta pripravila 
sprejem za učence osnovnih šol, za zlate maturante, nekateri osnovnošolci in srednješolci pa so bili celo 
na osebnem sprejemu na Občini Črnomelj. Prakso nameravamo ohraniti oziroma jo v skladu z vašo 
pripombo še nadgraditi. 
 
Odgovor pripravila: Bernarda Fabjan, OU.  
 
2. Občina Črnomelj bi morala čim prej obravnavati nov Zakon o športu (Ur.l. RS, št. 29/17 in 21/18-
ZNOrg) in mu prilagoditi Pravilnik o načinu vrednotenja športnih programov in objektov v Občini 
Črnomelj in Pravilnik o načinu vrednotenja športnih programov in objektov v Občini Črnomelj. 
Obrazložitev: Poleg ugotovljene potrebe po sprejetju kriterijev za dodeljevanje občinskih priznanj je bila 
iz strani več nosilcev športnih dejavnosti poudarjena nuja po prilagoditvi prej navedenih pravilnikov na 
podlagi spremenjenega Zakona o športu. K temu bo potrebno čim prej pristopiti. Potrebno je opredeliti 
kolektivne in individualne športe, saj se pri vlogah za sofinanciranje pojavlja zmeda, hkrati pa se 
moramo zavedati, da število kolektivnih športov v občini ostaja že vrsto let enako, spreminja pa se 
ponudba individualnih športov. Glede na povišanje števila društev, ki bi praviloma morala biti 
opredeljena predvsem kot individualna, bi morali spremeniti delež občine pri sofinanciranju obeh 
kategorij. Naj se razišče tudi možnost povečanja sredstev občine za sofinanciranje športnih dejavnosti. 
 
ODGOVOR: Občina je pričela s postopki priprave odloka. 
 
Odgovor pripravila: Vladka Kostelec Peteh. 
 
3. Analiza učinka energetske sanacije stavb v lasti občine Črnomelj: V letu 2017 je na področju 
naše občine potekala energetska sanacija nekaterih stavb v lasti občine Črnomelj (črnomaljski grad, OŠ 
Dragatuš, podružnična šola v Adlešičih, ZP Vinica, OŠ Mirana Jarca, OŠ Milke Šobar Nataše in nekdanji 
dijaški dom). Zanimajo naju energetski in finančni učinki teh sanacij in v kaj namerava občina vlagati 
prihranjeni denar? Pri OŠ Stari trg ob Kolpi je bilo navedeno, da ZVKD ne dopušča posege v zunanjo 
izolacijo in da bi vsak enostaven poseg imel za posledico posege v gradbeno rekonstrukcijo objekta. 
Objekt je izjemno malo v rabi, vračilna doba z vsemi ukrepi bi znašala 45 let. Glede na navedeno se je ta 
objekt izločilo iz investicije. Stavbo je izjemno težko ogreti. Kaj bo za izboljšanje pogojev za učenje in 
delo storila občina? Ali se bo z novo kotlovnico težava rešila?  
 
ODGOVOR: V skladu s kohezijsko pogodbo št.: 2430-17-381020 o sofinanciranju operacije Celovita 
energetska obnova javnih stavb v Občini Črnomelj morajo biti zastavljeni kazalniki operacije doseženi v 
dveh letih po zaključku le-te, in sicer prihranek v višini 633.472,79 kWh, ki je prihranek končne ali 
dovedene energije, v kateri je zajeta toplota in elektrika – to pomeni energent, pretvorjen v kWh. 
Prihranek, ki je naveden v programu izvajanja koncesije v višini 337.905 kWh pa je koristna toplota – to 
je tista toplota, ki jo porabijo objekti za svoje delovanje. Finančni prihranki na letni ravni znašajo 
105.295,67 EUR in jih je deležen koncesionar kot poplačilo izvedene pripravljalne storitve – investicije 
(gre za pogodbeno zagotavljanje prihrankov energije, kar pomeni pogodbeni dogovor med 
koncedentom in koncesionarjem za izboljšanje energetske učinkovitosti, ki se preverja ali spremlja v 
celotnem obdobju trajanja pogodbe in v okviru katerega se naložbe v ukrep plačujejo sorazmerno s 
stopnjo izboljšanja energetske učinkovitosti, dogovorjeno s pogodbo, ali drugim dogovorjenim merilom 
za energetsko učinkovitost, kot so finančni prihranki). Objekta OŠ Stari trg ob Kolpi ni težko ogrevati, se 
pa za ogrevanje le-tega porabi več končne energije, katera je rezultat nižje koristne energije na račun 
slabega izkoristka oljnega kotla. V preteklih letih je bil saniran šolski vhodni vetrolov. Sanacija tega je 
bistveno pripomogla k temperaturnemu udobju na hodnikih šole, kar so potrdili tudi uporabniki 
objekta. V letošnjem letu imamo, zaradi dotrajanosti, namen zamenjati celoten ogrevalni sistem, 
posledično bodo zaradi cenejšega energenta stroški ogrevanja znatno nižji.  
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 
 



LEOPOLD PERKO: 
1. Že osem let opozarja na potrebno po sanaciji stavbe Kulturnega doma Dragatuš. V zadnjih letih 
so se zadeve končno začele premikati, zato ga zanima kakšni so načrti za naprej, ali se bo nadaljevalo po 
začrtanem planu? Postopek za pridobivanje gradbenega dovoljenja teče. Ali bo občina pristopila k 
odkupu delov stavbe, ki so last KZ Krka? Kakšna sredstva so v proračunu 2019 namenjena za ureditev KD 
Dragatuš? 
 
ODGOVOR: Občina Črnomelj v letu 2019 nadaljuje z izdelavo projektne dokumentacije. V letu 2018 je 
bila imenovana projektna skupina, katero sestavljajo predstavniki bodočih uporabnikov Kulturnega 
doma Dragatuš in Sveta KS Dragatuš. Na podlagi zbiranja predlogov uporabnikov stavbe in pogovorov z 
izbranim projektantom, sta bili v 1. in 2. fazi izdelani: arhitekturni posnetek objekta in dve varianti 
idejne zasnove (IZP). Projektant nadaljuje z izdelavo projekta za pridobitev gradbenega dovoljenja 
(DGD), na podlagi prejete odločitve o izbrani varianti. Glede odkupa dela stavbe Dragatuš 19A, ki je v 
lasti KZ Krka, potekajo pogovori med KZ Krka in KS Dragatuš. Obnova KD Dragatuš je predvidena fazno in 
sicer v letih 2020 – 2022. 
 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 
 
2. Jeseni 2018 je podal pobudo za sanacijo dveh mostov, in sicer prvega čez reko Lahinjo v Pustem 
Gradcu in drugega čez Podturnščico med naseljema Podlog in Golek. Opravljeni so bili ogledi, vendar 
zadeva je obstala. Kaj je s tem? 
 
ODGOVOR: Glede sanacije brvi čez reko Lahinjo v Pustem Gradcu je bilo na sestanku z županjo 4. 
novembra 2018 dogovorjeno, da izvajalca za sanacijo zagotovi krajevna skupnost, sredstva pa bo po 
dogovoru zagotovil proračun občine. Kdaj bo sanacija izvedena, je v prvi vrsti odvisno od aktivnosti KS 
Dragatuš. Predračuna za sanacijo še nismo prejeli. Podobni predlagamo, da se KS angažira pri sanaciji 
brvi čez Podturnščico med naseljema Podlog in Golek. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. V prostore na Zadružni cesti 16 se je preselil Finančni urad Novo mesto Pisarna Črnomelj, ki 
uraduje le dvakrat na teden, in sicer ob ponedeljkih in sredah. Strank je veliko in so primorane čakati v 
vrsti na reševanje njihove zadeve. Predlaga, da občina na pristojne v Finančni upravi RS posreduje dopis, 
da proučijo možnost uvedbe dodatnih uradnih dni in s tem posledično povečanje uradnih ur v pisarni v 
Črnomlju oz. da proučijo možnost dodatne zaposlitve, kar bo vodilo v zmanjšanje čakalnih vrst. 
 
ODGOVOR: Odgovor Finančnega urada Novo mesto glede poslovanja Finančne pisarne Črnomelj je 
razviden iz priloge št. 2. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, v.d. direktorice OU. 
 
FRANC IVANUŠIČ:  
1. Pri Odeonu je potrebno sanirati ograjo, ki je bila poškodovana ob pluženju snega.   
 
ODGOVOR: Odgovor JP Komunala Črnomelj d.o.o. je razviden iz priloge št. 1. 
 
ZALKA BOSANAC: 
1. Predlaga, da strokovna služba OU pripravi seznam projektov po fazah, finančnih sredstvih, ipd.   
ODGOVOR: Seznam projektov, ki so v izvajanju in ki se načrtujejo v prihodnjih letih, je razviden iz 
predloga proračuna za leto 2019, iz načrta razvojnih programov za obdobje 2019-2022 in obrazložitev. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, v.d. direktorice OU. 
 



 

Belokranjska cesta 24 a Davčna številka: 66111889 
 Matična številka: 5062403 
8340 Črnomelj Šifra dejavnosti: 36.000 
 07 30 61 660 Številka dokumenta: 90-0028/2018-1 
tajnistvo@komunala-crnomelj.si Datum dokumenta: 18. feb. 19 

 

Datoteka: Dopis 1 

Zadeva: Odgovori na svetniška vprašanja (3. redna seja OS) 

1. Obiskovalci, ki prihajajo v Belokranjsko izročilo na vprašanje kako vidijo mesto Črnomelj 

odgovorijo, da mesto ni čisto. Kakšen je protokol čiščenja starega mestnega jedra Črnomelj? 

Kolikokrat na teden, mesec in leto se čisti in kako Katere so javne površine in kaj je meja 

med javno in zasebno lastnino? Tudi površine izpod velikega mostu v Črnomlju niso 

vzdrževane, le-te v poletnem času niso pokošene, na njih se nabirajo smeti, ipd 

Čiščenje mestnega jedra, košnje in ostalo je del generalne pogodbe za vzdrževanje 
mesta. Po tej pogodbi je generalno (strojno in ročno) čiščenje mestnega jedra 
predvideno vsak mesec. Dvakrat tedensko se prazni ulične koške za odpadke in v 
sklopu tega čiščenja se tudi ročno pobere vidne odpadke, ki ležijo po površinah. Glede 
na dejansko stanje oziroma pripombe zainteresirane javnosti se izvedejo tudi izredne 
intervencije.  

Problem nastaja tudi pri neurejenih tako imenovanih privatnih površinah, ki jih ne 
čistimo in jih tudi ne smemo čistiti. Meja med javno in zasebno površino je nedvoumno 
zarisana v katastru. 

V kolikor pride, do kakšnega izrednega »onesnaženja«, bodisi v času med rednimi 
čiščenji, bodisi izven običajnega obhoda, apeliramo na vse občane, da nam takšne 
anomalije sporočajo. Potrudili se bomo, da bodo sanirane v najkrajšem možnem času. V 
pripravi je tudi mobilna aplikacija, s katero bo sporočanje še bolj enostavno in 
transparentno. Aplikacija naj bi »zaživela« v drugi polovici leta.  

2. Naj se čim prej pripravi načrt kako se bo pristopilo k odstranjevanju odpadkov, ki so ostali 

za migranti. 

V lanskem letu je komunala na pobudo občine Črnomelj ter v sodelovanju s policijo 
že izvedla eno akcijo pobiranja odpadkov po gozdovih in ostalih površinah na širšem 
območju ob reku Kolpi. Takrat je bilo odpeljano 6,5m3 raznih odpadkov, večinoma 
oblek. Sistem je vzpostavljen, ni pa poceni. V kolikor se bo zagotovilo vir sredstev, smo 
akcijo pripravljeni ponoviti.  

3. Predlaga, da se postavijo še dodatni koši za smeti od križišča v Kanižarici do začetka 

obvoznice, ob obvoznici, kjer so pločniki ter ob Viniški cesti od Avtohiše Vrtin do križišča za 

Občina Črnomelj - Občinska uprava 

Trg svobode 3 

SI-8340 Črnomelj 
 
Tel.:  

El. pošta:  
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Loko. Včasih je ob omenjeni cesti ogromno smeti in mogoče bo kdo, če bo kje kakšen koš 

bližje, odvrgel smeti v njega in ne na pločnik. 

V lanskem letu je bilo iz naslova uporabe infrastrukture za ravnanje z odpadki 
nabavljena večja količina samo stoječih košev za odpadke. Na novo so bili postavljenih 
v industrijski coni Livar/Akrapovič ter na avtobusnih postajališčih v Dragatušu. V 
našem skladišču imamo še šest takšnih košev. V kolikor se občina Črnomelj strinja s 
postavitvijo oziroma določi lokacijo, jih lahko nemudoma postavimo.  

Zavedati pa se moramo, da ob državnih cestah, katerih vzdrževanje je v domeni 
CGP, namestitev in praznjenje košev s strani komunale ni mogoče.  

4. Pri Odeonu je potrebno sanirati ograjo, ki je bila poškodovana ob pluženju snega. 

Ograja je bila pred časom poškodovana zaradi »naleta« avtomobila, kasneje pa še 
dodatno ob odvozu večjih količin snega s strani našega podizvajalca. Za povzročeno 
škodo smo prevzeli odgovornost, zataknilo pa se je pri zavarovalnici; in sicer zaradi 
lastništva same ograje. Primer skupaj z občino rešujemo in pričakujemo skorajšnji 
zaključek ter popravilo same ograje.  

 

 

 

Slika 1: Izvleček iz pogodbe za vzdrževanje mesta 

Postavka Količina
Cena na 

enoto
 Vrednost Davek

 Vrednost_z  

DDV 

Urejanje zelenih površin 1.207.098 0,1108 119.630,77 €  22,0% 145.949,54 €  

101   Košnja - kategorija I  (m2) 518.182 0,1143 59.230,80 €       22,0% 72.261,57 €       
102   Košnja - kategorija II (m2) 622.958 0,0826 51.472,78 €       22,0% 62.796,79 €       
103   Košnja - kategorija III (m2) 65.958 0,1353 8.927,19 €         22,0% 10.891,18 €       

Vzdrževanje mesta 848.028 0,2823 37.501,83 €     9,5% 41.064,50 €     

221   Praznjenje košev za odpadke (kos) 9.408 1,7755 16.704,00 €       9,5% 18.290,88 €       
222   Ročno čiščenje javnih površin  (m2) 42.600 0,0589 2.507,18 €         9,5% 2.745,36 €         
223   Ročno čiščenje stopnic (m2) 23.520 0,0533 1.253,59 €         9,5% 1.372,68 €         
231   Strojno čiščenje javnih površin-mesto Črnomelj  (m2) 630.000 0,0221 13.894,30 €       9,5% 15.214,26 €       
232   Strojno čiščenje javnih površin-Vinica  (m2) 4.500 0,0221 99,25 €              9,5% 108,67 €            
233   Strojno čiščenje parkirišč in tržnih prostorov (m2) 84.000 0,0221 1.852,57 €         9,5% 2.028,57 €         
234   Strojno pometanje pločnikov (m2) 54.000 0,0221 1.190,94 €         9,5% 1.304,08 €         

Skupaj 2.055.126 0,2308 157.132,60 €  13,3% 187.014,04 €  

Črnomelj,  18. feb. 19  JP KOMUNALA ČRNOMELJ 
Belokranjska cesta 24a 
SI-8340 Črnomelj 

  

PRIPRAVIL: 
 

DIREKTOR: 

Samo Kavčič  Samo Kavčič 
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Slika 2: Poškodovana ograja 

 

Slika 3: Koški za odpadke 

Slika 4: Utrinek z akcije pobiranja odpadkov 
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OBČINA ČRNOMELJ
Trg svobode 3
8340 ČRNOMELJ

Številka: 020-387/2019-2
Datum: 18. 02. 2019 

Zadeva: Odgovor glede poslovanja Finančne pisarne Črnomelj

Spoštovani. Na vaše vprašanje v pismu št. 032-1/2019 z dne 13.2.2019 pojasnjujemo, da od 
1.1.2019 Finančna pisarna Črnomelj  res posluje na novi lokaciji, to je v poslovni stavbi na sedežu 
Upravne enote Črnomelj, Zadružna cesta 16. Selitev je bila opravljena v dogovoru z Ministrstvom za 
javno upravo, ki upravlja z objekti v lasti Republike Slovenije.

Število uradnih ur pisarne se s selitvijo ni spremenilo. Tudi na prejšnji lokaciji, Kolodvorska 32, so 
bile uradne ure pisarne le v ponedeljek od 8:00 do 12:00 ter od 13:00 do 15:00 in ob sredah od 7:00 
do 12:00 ter od 13:00 do 17:00. Na Finančnem uradu Novo mesto ocenjujemo, da je število uradnih 
ur primerno in ga ni potrebno spreminjati. Davčnim zavezancem, ki v tem času obiščejo pisarno 
omogočimo storitev, ki jo želijo. Število obiskov  se zadnja leta zmanjšuje, saj so davčnim 
zavezancem na voljo tudi druge komunikacijske poti, predvsem telefonske številke preko klicnega 
centra, mobilna aplikacija za fizične osebe, ter spletno poslovanje preko aplikacije E-davki. 
Zavezanci pa imajo seveda možnost oddati vlogo tudi v poštni nabiralnik na poslovni stavbi Upravne 
enote v Črnomlju.

Dejstvo pa je, da največ obiskov vsako leto beležimo v mesecu januarju. Razlog je oddaja vlog za 
vzdrževane družinske člane. Takrat občasno prihaja tudi do daljših čakalnih vrst, predvsem zadnje 
dneve pred iztekom predpisanega roka za oddajo. To so izjeme, ki se jim na žalost ni mogoče čisto 
izogniti. Skušamo pa jih reševati z dodatnim številom uslužbencev v dneh večjega obiska.

Poslovanje pisarne bomo tako prilagajali tudi v prihodnje. V primeru povečanega obiska z večjim 
številom uslužbenk v okviru istega števila ur, v primeru pričakovanega manjšega obiska pa tudi z 
manjšim številom uradnih ur. V mesecu novembru in decembru tako pisarna zaradi manjšega obiska 
posluje samo ob sredah.

S spoštovanjem,

                                                 Mag. Milan Kelher,
                           direktor urada

Vročiti:  obcina.crnomelj@siol.net

mailto:obcina.crnomelj@siol.net



